

On motion of Mr. Orlikow, it was  
*Agreed*,—That the Fourth Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure be concurred in.

On motion of Mr. St. Pierre, it was  
*Agreed*,—That reasonable travelling and living expenses be paid to Mr. Bruce Pearson who appeared before the Committee on March 20, 1969.

The Committee then proceeded to consider item 20—Administration, Development program—of the estimates of the Department of Indian Affairs and Northern Development for the fiscal year 1969-70.

The Chairman introduced the witnesses and after Mr. Bergevin and Mr. Hunt had made statements, the witnesses were questioned.

Later, it was  
*Agreed*,—That item 20—Administration, Development Program—of the estimates of the Department of Indian Affairs and Northern Development for the fiscal year 1969-70, stand.

At 12:30 p.m., on motion of Mr. O'Connell, it was

*Agreed*,—That the Committee adjourn to the call of the Chair.

*Le secrétaire du Comité,*  
Michael B. Kirby,  
*Clerk of the Committee.*

M. Orlikow propose,  
*Qu'il soit convenu*,—Que le quatrième rapport du sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

Sous la proposition de M. St-Pierre,  
*Il est convenu que*:—Que des frais de voyages et les frais de subsistance soient payés à M. Bruce Pearson, qui a témoigné devant le Comité le 20 mars 1969.

Le Comité procède ensuite à l'étude du crédit 20—Administration, programme d'expansion—des prévisions budgétaires du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien pour l'année financière 1969-1970.

Le président introduit ensuite les témoins et après les déclarations de M. Bergevin et de M. Hunt les témoins sont soumis à des questions.

*Ensuite il a été convenu*,—Que le crédit 20—Administration, programme d'expansion—des prévisions budgétaires des Affaires indiennes et du Nord canadien pour l'année financière 1969-1970 soit réservé.

Sur la proposition de M. O'Connell,

*Il est convenu*,—Que le Comité s'ajourne à 12 heures 30 jusqu'à nouvel avis.